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جنوب  گردشگری  مرکز  عنوان  به  گناوه 
کشور در نوروز امسال نیز از گردشگرانی 
که تعدادشان چند برابر جمعیت این شهر 
بود میزبانی کرد و بار دیگر مشخص شد 

که امکانات این شهر باید تقویت شود.
به گزارش مهر، شهرســتان گناوه در شــمال 
استان بوشــهر به ویژه در سال های اخیر مورد 
توجه گردشــگران و مسافران زیادی در کشور 
قرار گرفته اســت و گردشــگران و مسافران از 
اقصی نقاط کشور در فصل های مختلف سال به 
خصوص ایام تعطیلات به این شهرستان سفر 

می کنند.
ایــن بندر با دارا بودن ظرفیت های ناب تجاری 
از قبیل موقعیــت ممتاز ارتباط مســتقیم با 
کشــورهای مهم تجاری، امتیازات ویژه واردات 
و صادرات، زمینه لازم را برای توســعه و توجه 
به گردشگری دارد.در کنار همه این جاذبه های 
بی نظیــر که هر کدام از آنها به تنهایی می تواند 
عامــل مؤثری در جذب گردشــگر و توســعه 
گردشــگری یک منطقه باشــد، مهمان نوازی 
و خون گرمی مردم دریــادل این دیار که از هر 
فرصتی بــرای پذیرایی از مهمانــان آماده اند 
و همواره بــدون هیچ چشم داشــتی در کنار 
مسئولان برای اســکان و پذیرایی از مهمانان 
و گردشــگران حضوری چشمگیر دارند، عامل 
بسیار مهم و مؤثر است تا مسافران و مهمانان 
در مدت حضــور در این شهرســتان بهترین 

لحظات خود را سپری کنند.
شــهر گناوه حدود ۸۰ هزار نفر جمعیت دارد 
ولی در برخی از ایام سال و خصوصاً تعطیلات 
نوروز، تعداد گردشگران در این شهر، میلیونی 
می شود که این تعداد چندین برابر کل جمعیت 
شهرستان اســت.در نوروز ۱۴۰۲ نیز این بندر 
شــاهد حضور میلیونی و گســترده مسافران 
و گردشــگران بود و بر اســاس آمارهای اعلام 
شده از سوی مسئولان، شهرستان گناوه رتبه 

نخســت اقامت مسافران و گردشــگران را در 
تعطیلات نوروز در اســتان بوشــهر از آن خود 
کرد و رکوردار تعداد مسافر و گردشگر در این 
ایام بود.اما حضور میلیونی مسافر در این بندر 
پرجاذبه با ظرفیت های بی نظیر و گاهاً منحصر 
به فرد، اما محروم در زیرســاخت ها و امکانات، 
نیازمند توجه ویژه در توسعه صنعت گردشگری 
این منطقه است.این بندر در حالی از مسافران 
و مهمانان نوروزی و هموطنان پذیرایی کرد که 
امکانات و زیرســاخت های موجود در آن حتی 
کفاف جمعیت ۸۰ هزار نفری خود شهر را نیز 
نمی دهــد و در حالت عادی نیز با مشــکلاتی 
روبرو اســت.حضور گردشــگران در این شهر 
نیازمند فراهم کردن امکانات و زیرســاخت ها 
و برنامــه ریزی های مدون اســت تــا بتواند 
پاســخگوی نیازهای مسافران وارد شده به این 
بندر بوده و لحظات فرح بخشــی را برای این 
مهمانان و شــهروندان به همراه داشــته باشد.
از ســویی فراهم کردن امکانات و ســاماندهی 
مناطق گردشــگر پذیر و رفع نواقص بخصوص 
در ساحل و بازار که مهمترین مکان تفریحی و 
گردشگری هم برای مردم این بندر و شهروندان 
و هم برای مسافران محسوب می شود همواره از 
خواسته های مهم مردم و مسافران طی سالیان 

بوده است.
فراهم کردن امکانــات برای جمعیت میلیونی 
مســافر و گردشــگر در بنــدری کوچک که 
تعداد مســافران آن بخصوص در ایام نوروز به 
چندین برابر کل جمعیت شهرســتان می رسد 
به طور حتم کاری دشوار است و علیرغم همه 
تلاش های مســئولان و گام هایــی که در این 
زمینه برداشته شده، امکانات محدود شهرستان 
پاسخگوی این جمعیت نیست که انتظار می رود 
بــا برنامه ریزی های گســترده و فراهم کردن 
زیرساخت ها لازم و جذب سرمایه گذاری ها در 
بخش های مختلف از این فرصت برای توســعه 

صنعت گردشــگری شهرستان و بهبود اقتصاد 
منطقه بهره لازم برده شود.کمبودها و مشکلاتی 
مشهود در این بندر در زمینه کمبود پارکینگ 
بخصوص در ســایت تجاری و ساحل، کمبود 
اماکن تفریحی، توجه به بخش ساحلی به عنوان 
یکی از مهمترین بخش های حضور گردشگران 
و رفــع نواقــص آن از قبیــل ســرویس های 
بهداشتی،، توجه به گردشگری دریایی در این 
بندر و تقویت این بخش از گردشگری، جاده ها 
و راه های مواصلاتی این شهرســتان را می توان 
نام برد.با توجه به حضور گردشگران و مسافران 
از نقاط مختلف کشــور با خــرده فرهنگ های 
متفاوت توجه به توســعه زیربنایی گردشگری 

در بخش فرهنگی در این شهرستان نیز بسیار 
مهم و ضروری اســت تا بتوان فرهنگ اصیل و 
بومی منطقه را هر چه بهتــر معرفی و منتقل 
کرد و در این زمینه احداث موزه گردشــگری، 
مراکز فرهنگی و تفریحی، احداث نمایشگاه ها 
و بازارچه های دائمی در زمینه صنایع دستی و 
گردشــگری و معرفی محصولات بومی مهم و 
ضروری است.توســعه اماکن اقامتی، مهمانسرا 
و هتل ها و کمپ های مســافری، ســاماندهی 
خانه های مسافر از دیگر ضروریات مورد توجه 
اســت که در توسعه منطقه بسیار مؤثر خواهد 

بود و باید مورد توجه قرار گیرد.
استاندار بوشــهر در گفت وگو با خبرنگار مهر 
اظهار داشــت: در راســتای توسعه گردشگری 
در استان بوشهر تلاش های گسترده ای صورت 
گرفته و حمایت لازم را از بخش گردشــگری 
برای توسعه زیرساخت ها و ایجاد امکانات داریم.
احمد محمدی زاده با اشاره به حضور میلیونی 
گردشگران نوروزی در استان بوشهر خاطرنشان 
کــرد: در بخش هــای فرهنگــی، خدماتــی، 
اقتصادی، تفریحی، امنیتی و اجتماعی شــاهد 
تلاش های خوبی در ایام نوروز امسال بودیم.وی 
با اشــاره به برخی از ضعف ها در سطح استان 
بوشهر خواستار تلاش ویژه برای رفع کمبودها 
و ایجاد فضای مناسب برای حضور گردشگران 
در سطح استان شد.استاندار بوشهر ایجاد مراکز 
اقامتی و اسکان مناسب را یک ضرورت دانست 
و افزود: در شهرهای ســاحلی باید کمپ های 
اســکان نصب چادر افزایش یابد و ساماندهی 
خانه های مبله نیز مــورد توجه قرار بگیرد.وی 
با تاکید بر ضرورت احــداث پلاژ ویژه بانوان و 
خانواده ها در شــهرهای ساحلی استان بوشهر، 
گفت: مشکل ســرویس بهداشتی در سواحل، 
پاســاژها، مجتمع های فرهنگی و تجاری باید 
برطرف شــود و رفع ضعف فرهنگــی نیز در 

اولویت قرار بگیرد.
اســتاندار بوشــهر افزود: گردشــگری دریایی 
یــک فرصت مهم برای نوار ســاحلی اســتان 
بوشهر اســت که باید ضعف های این حوزه در 
نشســت های تخصصی شناسایی و راهکارهای 
لازم در برطرف این مشکلات ارائه شود. فرماندار 
گناوه نیز با اشاره به حضور گسترده مسافران و 
گردشــگران نوروزی در تعطیلات نوروز امسال 
در شهرســتان گناوه اظهار داشت: وارد شدن 
این حجم از مسافر و گردشگر که چندین برابر 
جمعیت شهر هستند در هر شهری با یک سری 
از مشــکلات و ناهنجاری هایی همراه است اما 

ما تلاش خود را به کار بســتیم تا این وضعیت 
را تا حد تــوان و ممکن مدیریت کنیم.محمد 
تقــی صفری افزود: ســتاد هماهنگی خدمات 
سفر شهرستان گناوه به منظور خدمت رسانی 
به میلیون ها گردشگر و مســافر در ایام نوروز، 
تمام توان و امکانات موجود را بســیج و به کار 
گرفت و خدمات زیادی نیز در این ایام ارائه و از 
بسیاری از مشکلات نیز پیشگیری شد.فرماندار 
گناوه بیان کرد: با تجزیه و تحلیل خدمات دهی 
به هموطنان در این شهرســتان در مقایسه با 
دیگر شــهرهای کشور، مشخص می شود که تا 
چه اندازه در این زمینه مسئولان شهر در این 
ایام تلاش کرده انــد و در تمام طول تعطیلات 
در حال انجام وظایــف محوله بودند.صفری با 
بیان اینکه کار ساماندهی و مبلمان شهری در 
اختیار شــهرداری است گفت: مبلمان شهری، 
ساماندهی، ســاحل در اختیار شهرداری است 
امــا فرمانداری در این زمینــه تلاش کرد تا با 
فراهم کــردن و در اختیار قرار دادن امکانات و 
تعیین یک معاون فرماندار در کنار شــهرداری 
خدمت رسانی مطلوبی در این ایام به هموطنان 
ارائه شــود.وی گفت: باید تلاش کنیم تا برای 
ســال های آینــده در ایام نوروز بــا مدیریت و 
برنامه ریزی نواقص را رفع کرد و با پشــتیبانی 
و همــکاری همدیگــر گام هــای مثبتی برای 

شهرستان برداریم.
و  گردشــگری  میراث فرهنگــی،  مدیــرکل 
صنایع دســتی استان بوشــهر در گفت وگو با 
خبرنگار مهر به برخی از مشــکلات و چالش ها 
در شهرستان گناوه اشــاره کرد و ادامه داد: با 
پیگیری های صورت گرفته برخی از مشکلات 
رفع شــد ولــی بایــد برنامه ریــزی کنیم که 
این مســائل به صورت ریشــه ای حل شــود.

به ظرفیت های گناوه  اسماعیل سجادی منش 
در حوزه گردشــگری اشــاره کرد و ادامه داد: 
با توجه به حضور گســترده مسافران نوروزی 
از نقاط مختلف کشــور در گناوه، باید امکانات 
و خدمات دهی در این شــهر متناســب با این 
میزان حضور باشد.وی با بیان اینکه بوشهر به 
عنوان مقصدی گردشــگری معرفی شده و در 
تعطیلات نوروز سال جدید جز ۱۰ استان برتر 
در زمینه جذب گردشــگر و مسافر بود گفت: 
شهرستان های گناوه، بوشهر و دیلم به ترتیب 
سه شهرســتان اول تا سوم در نوروز بودند که 
بیشترین حجم گردشــگر و مسافر را داشتند.
وی گفت: در ســال جدید تلاش کردیم تا در 
کنار دیگر کمیته های ســتاد اجرایی خدمات 
ســفر، زمینه حضور گردشــگران به اســتان 
بوشهر را فراهم کنیم.مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی اســتان بوشهر 
گفت: بــی تردید نواقص نیــز در این ایام هم 
وجود داشــت که با ارزیابی و بررسی آسیب ها 
در آینده مرتفع خواهد شــد.گناوه در حالی به 
عنوان قطب گردشگری استان بوشهر و جنوب 
کشور شــناخته می شــود و رکوردار پذیرش 
گردشگر در استان بوشهر که بیشترین حضور 
گردشگران گاهاً گردشــگرانی به تعداد بیش 
از ۱۰ برابر جمعیت شهرســتان وارد این شهر 
می شــوند و باید امکانات این شهر متناسب با 
این تعداد گردشگر توسعه یابد که توجه ویژه به 
گردشگری در این شهرستان نیازمند نگاه ملی 

و استانی و حمایت همه جانبه است.

تحصیل 1500 دانشجوی خارجی در دانشگاه تبریز
گروه شهرستانها - زینب طاهر بکتاش:

رئیس دانشگاه تبریز از تحصیل یک هزار و 500 دانشجوی خارجی در 
این دانشگاه خبر داد. 

به گزارش، صفر نصراله زاده در جمع خبرنگاران اظهار داشــت: دانشــگاه تبریز 
با ۲۴ هزار دانشــجو در ۴۴۰ رشته کارشناسی ارشد، ۱۲۰ رشته کارشناسی و 
۳۴۰ دکتری یکی از دانشــگاه های مهم کشوری، منطقه ای و بین المللی است 
و در رتبه بندی های اخیر نیز جایگاه خوبی داشــته و جز ۱۰ دانشگاه برتر و در 
رتبه های ۶ و ۷ کشــوری و یکی از پنج دانشگاه برتر جامع کشور هستیم و در 
برنامه راهبردی چهار ســاله تلاش می کنیم بین ســه دانشگاه برتر کشور قرار 
گیریم. وی ادامه داد: ســال گذشــته چالش های زیادی برای کل دانشگاه های 
کشــور و بالتبع دانشگاه تبریز وجود داشت که موضوعات مالی در زمان تحویل 
گرفتن مدیریت دانشگاه از مهمترین آنها بود به گونه ای که مبلغ قابل توجهی 
که بیش از اعتبارات عمرانی ســالانه دانشگاه بود، به اساتید و همکاران دانشگاه 
دیون داشت و نه تنها همه این مبالغ را پرداخت کردیم بلکه امور جاری دانشگاه 
را نیز یه بهترین شــکل پیش بردیم.رئیس دانشــگاه تبریز با اشاره به اقدامات 
صــورت گرفته در حــوزه پژوهش و فناوری این مجموعه خاطرنشــان کرد: با 
تلاش صورت گرفته مرکز رشد دانشگاه به پردیس فناوری تبدیل شده و تعداد 
شرکت های دانش بنیان مستقر در آن از ۶۲ واحد به ۱۰۰ شرکت افزایش یافته 
و با ایجاد مراکز رشد در دانشکده ها تلاش می کنیم این تعداد را به ۳۰۰ شرکت 

برسانیم و در حال حاضر نیز ۵۰ شرکت در نوبت استقرار هستند.
وی افــزود: علاوه بر این از نظر تولید مقالات پس از دانشــگاه تهران به عنوان 
برترین دانشــگاه کشور در رتبه دوم هســتیم و با وجود قابل قیاس نبودن این 
دو دانشگاه در حالی ۲۲ اســتاد دانشگاه تبریز جز یک درصد دانشمندان برتر 
جهان هستند که ۴۰ اســتاد دانشگاه تهران با وجود وسعت و گستردگی چند 
برابر دانشــگاه تبریز در این جمع قرار دارند و به لحاظ ســرانه مقالات نیز پس 
از دانشــگاه تربیت مدرس و پیش از دانشــگاه تهران قرار داریم و دانشگاه برتر 
کشــوری به لحاظ حمایت از حوزه پژوهش و فناوری اعلام شده ایم. نصراله زاده 
در خصــوص اقدامات صورت گرفته در حوزه مرجعیت و دیپلماســی علمی نیز 
گفت: در این زمینه چندین ســفر خارجی از جمله به کشــورهایی چون عراق 
و ترکیه داشــته ایم و در این سفرها موضوعاتی چون مبادله اساتید و دانشجو، 
ایجاد گروه های مســتقل در این کشورها پیگیری شده و البته در ابتدای مسیر 
دیپلماسی علمی هستیم و در شــرایطی که روزی حتی دانشجوی بین المللی 
نداشــتیم اکنون علاوه بر جذب چنین دانشجویانی، با دانشگاه هایی در اتریش 
و ترکیه همکاری و مدارک مشــترک ارائه می شــود. وی خاطرنشان کرد: سال 
۱۴۰۰ حدود ۶۴۰ دانشــجوی خارجی در دانشــگاه تبریز مشغول به تحصیل 
بودند که این تعداد در ســال ۱۴۰۱ با ۱۱۰ درصد افزایش به حدود ۱۵۰۰ نفر 
رسید و در حوزه جذب دانشجوی خارجی رتبه دوم کشوری را داریم و در نتیجه 
این اقدامات و دســتاوردهای حاصله جایزه مهم ثریا در زمینه جذب و آموزش 
دانشجوی خارجی را کسب کرده ایم.رئیس دانشگاه تبریز اظهار داشت: در حوزه 
فرهنگی زمینه را برای ایجاد برخی ساختارهای مهم چون اندیشکده راهبردی 
روابــط بین المللی را فراهم و طرح عفاف دانشــکده ای را راه اندازی کرده ایم 
تا فعالیت های فرهنگی دانشــگاه منسجم تر شود و در حوزه پشتیبانی و تامین 
منابع نیز با خارج کردن دانشگاه از زیر دیون گذشته، برنامه های توسعه ای را به 

صورت همه جانبه پیش برده ایم.
وی گفت: برای نخســتین بار در تاریخ دانشــگاه تبریز در سفر استانی رئیس 
جمهور به آذربایجان شرقی دو هزار میلیارد ریال برای اجرای طرح های توسعه ای 
دانشگاه تخصیص یافت و پروژه های نیمه تمام چون خوابگاه دانشجویان متأهل 
فعال شــده اند که بســیاری از این پروژه ها چندین سال راکد مانده بودند و به 
دنبال تعریف منابع جدید مالی هســتیم تا توسعه سایر حوزه ها نیز محقق شود 
و حتی ســال گذشــته حدود ۳۵ درصد منابع بیش از بودجه پیش بینی شده 
محقق شده و تلاش می کنیم با برنامه ریزی لازم سال آینده تا ۷۰ درصد بودجه 
دانشگاه را از وابستگی به منابع دولتی خارج کنیم.نصراله زاده برگزاری المپیاد 
دانشجویان سراسر کشور با بیش از پنج هزار شرکت کننده و میزبان گردهمایی 
روسای دانشگاه های کشور را از اهم اقدامات صورت گرفته در حوزه دانشجویی 
نام برد و افزود: مجموع این اقدامات زمینه ســاز ایجاد یک ســرمایه اجتماعی 
برای دانشــگاه تبریز شده و این امکان را فراهم کرده تا امور مختلف را با قدرت 

بیشتری پیش ببریم.

آلودگی رودخانه دز
 تهدیدی بیخ گوش گوزن های زرد ایرانی

رئیس پارک ملی دز گفت: آلودگی آب رودخانه دز در پی ورود پساب 
کارخانه های همجوار به رودخانه، مشکلی است که گوزن های زرد ایرانی 

پارک ملی دز را تهدید می کند.
 یاســر رنجبر رئیس پارک ملی دز، با اشــاره به آخرین وضعیت گوزن های زرد 
ایرانی در پارک ملی دز اظهار کرد: بر اساس مشاهدات، جمعیت گوزن های زرد 
در این پارک خوب به نظر می رسد. وی با بیان اینکه سیل سال ۹۸ محل تکثیر 
گوزن های زرد را تا حــدودی تخریب کرده بود، افزود: با توجه به اینکه جنگل 
انبوه است، سرشماری گوزن های زرد مقدور نیست بنابراین نمی دانیم چه تعداد 
گوزن در این منطقه داریم. البته در سال گذشته نیز ۱۸ راس گوزن زرد ایرانی 
از ایلام به  پارک ملی دز منتقل شد. رنجبر با اشاره به حضور مستمر محیط بانان 
در محل رهاســازی گوزن های زرد بیان کــرد: مردم بومی  منطقه نیز همکاری 
لازم را دارنــد و وضعیت گوزن ها رصد می شــود. وی تصریح کرد: آلودگی آب 
رودخانه دز در پی ورود پســاب کارخانه های همجوار به رودخانه، مشکلی است 
کــه گوزن های زرد ایرانی پارک ملــی دز را تهدید می کند؛ زمانی که آب آلوده 
باشــد خطر وجود دارد. چندین بار این موضوع از طریق مراجع قضایی پیگیری 
شده اما فعلا نتیجه مثبتی حاصل نشده است و پیگیری این موضوع ادامه دارد.

اخبار کوتاه

معاون سازمان جنگل ها و مراتع کشور بابیان اینکه 
برای احیای جنگل چاره ای جز کاشت درخت نداریم، 
گفت: وجود ۱۴.۳ میلیون هکتار جنگل در مقایسه با 

سطح توسعه یافتگی کافی نیست.
نقی شــعبانیان در حاشــیه بازدید از نهالســتان چوغلگیر 
شــاهرود در گفتگو با خبرنگار مهر، ضمن بیان اینکه دنیا 
امروز با تخریب شــدید جنگل ها مواجه است و وضعیت ما 
نیز بهتر نیســت، ابراز داشت: از لحاظ کمیت ۱۴.۳ میلیون 
هکتار جنگل داریم ۸.۷ درصد عرصه کشور را شامل می شود 
و این میزان جنگل با این سطح توسعه یافتگی کافی نخواهد 
بود.وی ضمن بیان اینکه به دنبال تخریب جنگل شاهد یک 
ســری معضلاتی نظیر گازهای گلخانه ای، ریزگرد، آلودگی 
هوا و غیره نیز هســتیم، افزود: اگر این روند تداوم یابد عملًا 
گور خود را به دست خودمان کندیم و چاره ای جز توجه به 
کاشت نهال و جلوگیری از تخریب بی رویه جنگل ها نداریم.

معاون ســازمان جنگل ها و مراتع کشور بابیان اینکه کاشت 
درخت چه شکلی انجام شود که قابلیت اجرا داشته باشد به 
مســائل فنی و کارشناسان بر می گردد، ابراز داشت: یکی از 
نگرانی های عمده بحث عرصه است که کجا بکاریم؟ در پاسخ 
باید گفت خیلی بیش از اینها یعنی توانایی کاشــت حدود 

۱۰ میلیارد درخت در کشــور وجود دارد.شــعبانیان بابیان 
اینکه کاشــت یک میلیارد درخت طی چهار سال یک شعار 
سمبولیک که در واقع نیاز کشور بیش از اینها است، تصریح 
کرد: این طرح در چهار بخش از جمله احیا و غنی ســازی 
جنگل ها، جلوگیری از گسترش بیابان ها، زراعت چوب، ارتقا 
ســرانه فضای سبز شهری برنامه ریزی شده است.وی ضمن 
بیان اینکه از گونه های بومی هر منطقه استفاده می شود که 
عملًا با توجه به ســازگاری به محیــط آب کمی نیاز دارند، 
افزود: کاری که در حال انجام در همان راســتای حفاظت از 
طبیعت و منابع طبیعی خواهد بود این را باید در نظر داشت 
که جنگل های طبیعی خودمان را ســالیان گذشته تخریب 
کردیم در ادامه کار می کوشیم تا این جنگل ها ترمیم شوند.

معاون ســازمان جنگل ها و مراتع کشور بابیان اینکه هدف 
اصلی ما حفظ جنگل های طبیعی و داشــته های خودمان 
اســت، ابراز داشــت: کاشــت یک میلیارد درخت در واقع 
اقدامات جانبی حفظ جنگل ها است و به عنوان اصل نیست 

که وظیفه ذاتی یعنی حفظ جنگل در حاشیه قرار گیرد.
شــعبانیان بابیان اینکه جنــگل کاری با گونه های مثمر در 
بحث آبیاری متفاوت اســت، ادامه داد: این گونه ها نیاز آبی 
بالایی دارند و عمدتاً بومی منطقه نیستند برای میوه بیشتر 

باید آب بیشــتری مصرف شــود اما گونه های جنگلی اگر 
درست انتخاب شوند نیاز آبی پایین داشته و سازگار با محیط 
هستند.وی ضمن بیان اینکه موضوع آبیاری در جنگل کاری 
یک ســرمایه گذاری است، افزود: اگر بتوانیم چند سالی این 

جنگل کاری ها را نگه داریم می توانند در ســال های آینده و 
بعد از آن شاهد تولید آب باشیم به این نحو که از چهار پنج 
ســالگی شروع به سایه انداختن می کنند و تبخیر را کاهش 

می دهند و ذخیره و نفوذ آب بیشتر خواهد شد.

معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار 
تردد  محدوده  تجهیز  لزوم  بر  ســمنان 
کنترل  به دوربین های  یوزپلنگ آسیایی 
رانندگان  برای  قانون  اعمال  و  ســرعت 
متخلف در این محدود پرتردد تاکید کرد.
به گزارش ایسنا، محمد حمیدی ،۲۱ فروردین 

در جلسه بررسی وضعیت جاده میامی - عباس 
آباد و چگونگی اجرای ادامه طرح فنس کشی 
به منظور حمایت از یوز پلنگ آسیایی  بر لزوم 
حفاظت از حیات وحــش تاکید و اظهار کرد: 
حیات وحش ؛ خارج از اختیار انسانهاست و لذا 
برنامه ریزی ها باید به گونه ای صورت گیرد که 

خطری حیوانات و حیات وحش را تهدید نکند. 
معاون استاندار سمنان گفت: عدم ارائه برنامه 
جامع و کامــل در موضوع مهــم حفاظت از 
حیات وحش، موجب تحمیــل هزینه فراوان 
برای کشور اســت. وی با اشاره به تلف شدن 
برخی از حیات وحــش در تصادفات جاده ای 

افزود: لزوم اتخاذ تصمیم کارشناسی در بحث 
حفاظت از یوز پلنگ آسیایی امری ضروری و 
لازم است و می بایست این تصمیمات بر مبنای 
اظهار نظرات کارشناســی و بر مدار تخصصی 
صورت گیرد.حمیــدی گفت: ارائه طرح جامع 
و تخصصی بــا دیدگاه زیســت محیطی و با 
محوریــت حفظ حیــات وحش، امــری گره 
گشاســت که موجــب تعیین تکلیــف تمام 
دســتگاهها و مراجع موثر خواهــد بود.معاون 
استاندار سمنان با اشاره به تلف شدن یک یوز 
در حوالی عباس آباد در هفته گذشته افزود: به 
منظور ادامه امکان تردد حیات وحش در محور 
اصلی میامی - عباس آبــاد نیازمند ارائه طرح 
جامع و تخصصی از ســوی سازمان حفاظت از 
محیط زیســت هستیم که بر اساس آن ضمن 
تعیین اولویت بخشــی اعتبارات مــورد نیاز، 
تمامی دستگاه ها نیر بر محوریت آن اقدام کنند. 
وی خاطرنشــان کرد: تجهیز محــدوده تردد 
یوز پلنگ آسیایی به دوربین کنترل سرعت و 
اعمال قانون برای رانندگان متخلف که سرعت 
تعیین شــده در این محدوده را رعایت نکنند 
موجب دقت نظر و جلوگیری از تصادف یوزها 

با وسایط نقلیه خواهد شد.
حمیــدی اضافه کرد: توجیه و اطلاع رســانی 
مناسب به دامداران و عشایر محلی در خصوص 
چگونگی چرای دام و برخورد با حیات وحش 

امری لازم و ضروری اســت که باید با جدیت 
پیگیری شود.

وی با بیان اینکه انســان عامل اصلی تخریب 
محیط زبست اســت و خطرات و تهدیدهای 
انســانی به مراتب بیشتر از آســیب های دام 
و احشــام بــه محیط زیســت اســت، گفت: 
فاز بندی طــرح کارشناســی حفاظت از یوز 
پلنــگ، جذب اعتبــارات مورد نیــاز و تدابیر 
حفاظتی در خصــوص خوروهای عبوری باید 
با اولویت پیگیری شود.معاون استاندار سمنان 
افزود: لازم اســت تا ستاد ســاماندهی دام در 
ذخیره گاه های زیست محیطی با محوریت اداره 
کل حفاظت از محیط زیست تشکیل و ادارات 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری، امور عشــایر، 
فرمانــداری و... ضمن تعامل مناســب با اداره 
کل محیط زیست ، نسبت به تشکیل جلسات 
ماهیانه با هدف بررســی مسائل ذخیره گاه ها ، 

تشکیل شود. 
وی گفت: آگاه ســازی و ایجاد حساسیت در 
جوامع محلی نســبت به حفاظــت از محیط 
زیســت و مناطق مهم حفاظت شــده  و ارائه 
طــرح یکپارچه تا تحقق اهــداف امری کاملا 
ضــروری و لازم الاجراســت. حمیدی تاکید 
کرد: باید از ظرفیت فعالان محیط زیســت به 
عنوان حافظان محیط زیست و نگهبانان حیات 

وحش، به نحو مناسب استفاده شود. 

وجود 14/3 میلیون هکتار جنگل در کشور

ظرفیت کاشت 10 میلیون درخت در کشور

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار سمنان تاکید کرد

لزوم تجهیز محدوده تردد یوزپلنگ ها به دوربین های کنترل سرعت

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه مرحله سوم
انجمن صنفی کارگری تخصصی سنگ کاران ساختمان شهر اصفهان

بدینوســیله از کلیه اعضاء محترم انجمن صنفی دعوت می گردد تا در جلسه مجمع عمومی عادی مرحله 
سوم که راس ساعت ۱5 بعد از ظهر روز پنجشنبه مورخ ۱۴02/0۳/0۴ در محل بیت العباس به آدرس 
اصفهان – خیابان بزرگمهر – خیابان شریف واقفی – خیابان گلزار – کنار مسجد سیف الله خان تشکیل 

می گردد، حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

۱- ارائه گزارش عملکرد هیات مدیره
۲- ارائه گزارش خزانه دار و بازرس

۳- تصویب ترازنامه و صورت های مالی انجمن
۴- معرفی و انتخابات هیات مدیره و بازرسین.

اعلام مفقودی
برگ ســبز و ســند کمپانی خودرو پژو هاچ بگ )۲۰۶( 
مدل ۱۳۸۸ شــماره پلاک ۶۷-۸۴۷ ط ۷۵ اصفهان به 
رنگ خاکستری متالیک به نام محسن قاسمی به شماره 
کــد ملی ۱۲۹۱۵۶۷۸۴۴ فرزند علی مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد. 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شــماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۶۹۹۹-۱۴۰۱/۱۲/۱ هیات موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای تقی سلمان زاده 
آبرودی فرزند کاس به شماره ملی ۲۶۶۹۰۲۵۲۴۲ در ششدانگ یک قطعه زمین زراعی مشتمل بر دوباب خانه و محوطه 
دارای پروانه ســاختمان به مســاحت۱۴۳۷/۳۰ متر مربع به شماره پلاک ۱۸۲ فرعی مفروز و مجزی شده از پلاک شماره 
۸۲ فرعی از ۱۰۰ اصلی واقع در آبرود بخش ۲۴ گیلان از مالکیت رســمی زلفعلی ســلمان زاده محرزگردیده است، لذا به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود و در صورتی که اشــخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضی داشــته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است 

در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف۱8
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴02/۱/22
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴02/2/5

شهری که چند برابر جمعیتش گردشگر جذب کرد

کمبود امکانات در گناوه

سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن- سید مجتبی قیوم زاده 

حضور گردشگران در گناوه نیازمند 
فراهم آوردن امکانات و زیرساخت ها 
تا  اســت  مدون  برنامه ریزی های  و 
بتواند پاسخگوی نیازهای مسافران 
وارد شده به این بندر بوده و لحظات 
فرح بخشــی را برای این مهمانان و 

شهروندان به همراه داشته باشد


